
 

Vierde Commissie - Verslag van de vergadering 

kenmerk 2007/4com-14/03/07 
       

 

Agenda: 

OPENBARE ZITTING 

1. Goedkeuring van het verslag van de vergadering van 7 februari 
2007  
Het verslag wordt goedgekeurd. 
 

2. Algemeen beleidsprogramma 2007-2012 : "Provincie Oost-
Vlaanderen : Voor ieder van ons" 
 
Gedeputeerde Jozef Dauwe licht de grote beleidslijnen 2007-
2012 toe wat betreft zijn bevoegdheden cultuur - leefmilieu - 
middenstand, KMO en EROV (presentatie in bijlage). 
 
Vraag : raadslid Hilde Bruggeman wenst nadere uitleg 
omtrent de eerste strategische doelstelling voor cultuur 
(aandacht voor erfgoed en cultuurcreatie). 
Antwoord : traditie en vernieuwing gaan hand in hand. 
Erfgoed en hedendaagse creaties vormen een continue lijn. 
Het provinciebestuur wil dat in de verf zetten. 
 
Vraag : raadslid Bart Blommaert vraagt of er een wijziging 
is m.b.t. het beleid rond de Centres of Excellence. 
Antwoord : er is op dit moment geen wijziging m.b.t. het 
beleid. Wel zijn hun subsidies 2007 mee opgenomen in de 
besparingsregel. 
 
Vraag : raadslid Kristina Colen wenst nadere uitleg omtrent 
de derde strategische doelstelling voor cultuur 
(driesporenbeleid in cultuureducatie - werktijd). 
Antwoord : aandacht voor cultuureducatie mag zich niet 
beperken tot jongeren in school- of vrijetijdsverband. Er 
moet ook aandacht zijn voor werkende volwassenen. 
 
Vraag : raadslid Kristina Colen vraagt of er aandacht zal 
zijn voor de witte vlekken. 
Antwoord : daar zal de grootste aandacht voor zijn. Er 
wordt verwezen naar de tweede strategische doelstelling 
voor cultuur (toegang voor elke Oost-Vlaming tot een 
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hoogstaand en gediversifieerd cultuuraanbod). 
 
Vraag : raadslid Rik Franck vraagt of het milieubeleidsplan 
een onderdeel is van de begroting of niet en merkt op dat 
indien niet, dit dan wel zou moeten gebeuren. 
Antwoord : gedeputeerde Jozef Dauwe antwoordt dat het 
milieubeleidsplan oordeelkundig is gelinkt met de 
begroting. De voorzitter van de provincieraad merkt op dat 
de begroting het derde agendapunt is en dat het 
milieubeleidsplan in het voorziene budget is weer te 
vinden. 
 
Vraag : raadslid Rik Franck merkt op dat energie en 
duurzame ontwikkeling ook onder leefmilieu zouden 
moeten worden geplaatst. 
Antwoord: gedeputeerde Jozef Dauwe antwoordt dat er 
een eigen gedeputeerde is voor energie, nl. Peter Hertog. 
 
In het kader van zijn uiteenzetting over leefmilieu stelt 
gedeputeerde Jozef Dauwe voor met de 4de commissie een 
bezoek te brengen aan het PCM (Provinciaal Centrum voor 
Milieu-onderzoek), dat gehuisvest is in de Godshuizenlaan. 

3. Budget 2007 : goedkeuring van de 3de reeks wijzigingen 
 
Vraag : raadslid Tanguy Veys stelt enkele detailvragen 
omtrent het budget 2007. De besparingen zijn niet steeds 
lineair. 
Antwoord : personeelskosten werden zo weinig mogelijk in 
de besparingsregel opgenomen. Ook werd het beleid voor de 
nieuwe legislatuur in de besparingsoperatie verwerkt. Zo 
worden de amateurskunsten nauwelijks getroffen. 
 
Vraag : raadslid Rik Franck vraagt waarom een commerciële 
instelling als de N.V. Capitole gesubsidieerd wordt als Centre 
of Excellence ? 
Antwoord : de subsidies voor de N.V. Capitole zijn veel lager 
dan die van de centres. De instelling wordt gesubsidieerd 
omdat zij specifieke producten aanlevert (o.m. musicals) die 
een breed publiek aanspreken. 

4. Sociaal-cultureel volwassenenwerk : 
- harmonisatie en rationalisatie van de advisering 
- opheffing – met ingang van 1 maart 2007 – van het 
provincieraadsbesluit van 26 oktober 1978 betreffende de 
oprichting, de organisatie en de vaststelling van de statuten van 
een provinciale adviescommissie voor sociaal-cultureel 
vormingswerk 
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Het raadsdossier wordt toegelicht. 
Het voorstel is het samenbrengen van de bevoegdheden van de 
commissie algemeen cultureel werk en de commissie voor 
sociaal-cultureel vormingswerk tot één commissie, en het 
verlaten van het principe van de vertegenwoordiging van de 
erkende organisaties en van de erkende fracties van de in de 
provincieraad vertegenwoordigde partijen in de adviescommissie 
en, naar analogie van de samenstelling van de overige 
commissies in de culturele sector, uitsluitend een beroep te doen 
op deskundigen. 
 
Vraag : raadslid Jo De Cuyper heeft vragen omtrent het 
voordeel van het samenbrengen van verschillende 
werkvormen in één deskundige commissie. Hij vraagt ook of 
de huidige commissie daarover is bevraagd. 
Er ontspint zich een vrij lange discussie. 
Besluit : de voorzitter beslist in samenspraak met de 
bevoegde gedeputeerde, om het agendapunt 4 te verdagen 
naar een latere provincieraadszitting en eerst het veld in te 
lichten en om advies te vragen. 

 
 

5. Regionaal Landschap Schelde-Durme vzw : 
- formele bevestiging aan de hoedanigheid van de Provincie 
Oost-Vlaanderen als stichtend lid 
- goedkeuring van de statuten 
- algemene vergadering : aanduiding van 2 effectieve en 2 
plaatsvervangende leden 
- raad van bestuur : voordracht van 2 vertegenwoordigers 
 
Vraag : raadslid Rik Franck vraagt of de niet-stichtende 
werkende leden beperkt zijn in aantal en merkt op dat 
indien niet, zij de werking zouden kunnen blokkeren. 
Antwoord : Er wordt geantwoord dat het aantal werkende 
leden in principe onbeperkt is. De bedoeling is dat het 
Regionaal Landschap Schelde-Durme een forum wordt 
voor de streek. Vanuit dit doel is het weinig aangewezen 
dat het aantal mogelijke leden beperkt wordt. De 
verhouding van de stemgerechtigde leden in de Raad van 
Bestuur wordt wél door de wetgeving beperkt. Minimum 
één derde van deze leden dient te bestaan uit 
vertegenwoordigers van provincie en gemeenten. Op deze 
manier behoudt de provinciale en gemeentelijke overheid 
hoe dan ook een cruciale stem in de vereniging, en wordt 
vermeden dat de overige werkende leden de vereniging 
blokkeren. 
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Vraag : raadslid Tanguy Veys merkt op dat aan de 
provincieraad wordt gevraagd twee kandidaten voor te 
dragen voor het mandaat van bestuurder in de Raad van 
Bestuur uit de vertegenwoordigers in de Algemene 
Vergadering en vraagt zich hierbij af of dit niet beter wordt 
overgelaten aan de Algemene Vergadering zelf.  
Antwoord : Er wordt geantwoord dat de provincieraad als 
wettelijk bevoegd orgaan van de Provincie de provinciale 
vertegenwoordigers voor de Raad van Bestuur voordraagt. 
Het is de Algemene Vergadering die de bestuurders op 
basis van deze voordracht benoemt (zie statuten art. 19 § 
1). 

 
Vraag : raadslid Tanguy Veys merkt op dat momenteel 
negen gemeenten zijn toegetreden tot het Regionaal 
Landschap Schelde-Durme en vraagt of het toetreden van 
bijkomende gemeenten mogelijk is. 
Antwoord : Er wordt geantwoord dat dit ten allen tijde kan, 
mits deze gemeenten een vraag tot toetreding richten aan 
de voorzitter van de Raad van Bestuur, waarna deze vraag 
ter stemming wordt voorgelegd aan de Algemene 
Vergadering (zie statuten artikel 6). De wetgeving legt wél 
vast dat niet gelijk welke gemeente kan toetreden door te 
stipuleren dat er sprake moet zijn van een 
"landschappelijke homogeniteit". Zo spreekt het voor zich 
dat een gemeente die weinig band heeft met de 
Zeeschelde of Durme moeilijk tot het Regionaal Landschap 
Schelde-Durme kan toetreden. 

 
Vraag ; raadslid Tanguy Veys vraagt of bijkomende 
gemeenten ook zullen worden gestimuleerd om lid te 
worden. 
Antwoord : Er wordt geantwoord dat de vraag tot 
toetreding vanuit de gemeenten moet komen en dat zij zelf 
het nut van toetreding moeten inzien. Dit temeer daar aan 
de toetreding ook een financieel engagement vanuit de 
gemeenten verbonden is. De vereniging zal gemeenten 
niet actief stimuleren om lid te worden. 

6. Kloosterbos Wachtebeke : definitieve goedkeuring van het 
uitgebreid bosbeheerplan en goedkeuring van het 
toegankelijkheidsreglement 
 
Vraag : raadslid Rik Franck merkt op dat het Kloosterbos 
toegankelijk is voor ruiters en vraagt zich af of het ook 
toegankelijk zal zijn voor rolstoelgebruikers. Zo zijn er in 
het Gentbos parkeer- en toegankelijkheidsproblemen voor 
rolstoelgebruikers. 
 



 p. 5/5 
 

./... 

Antwoord : Er wordt geantwoord dat de parkeerproblemen 
zich in het Kloosterbos niet voordoen. Ook de 
toegankelijkheidsproblematiek stelt zich hier niet. Het 
Kloosterbos beschikt immers over brede, goed 
toegankelijke paden (vroegere exploitatiewegen), die 
slechts zeer uitzonderlijk drassig worden aangezien het 
Kloosterbos zich situeert op een zandrug. 
 

7. Varia 
Geen 

 

Gent, 15 maart 2007

De Secretaris     De Voorzitter 
Andrea De Kegel   Maria Verheirstraeten 


